
Protokół Nr 7/11 
z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 

dnia 13 czerwca   2011 r. 
odbytego w siedzibie urzędu 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zamknięcie posiedzenia komisji godz. 1000

Posiedzenie komisji  otworzył  i  prowadził  Przewodniczący Komisji  Hubert  Lis  ,  który powitał 
wszystkich obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji  zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik do 
protokołu  oraz Wójt Gminy Kazimierz SzarŜanowicz,  w części posiedzenia  Zastępca Wójta Jerzy 
Makowski oraz wiceprzewodniczący rady Bogdan Grabski .
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził quorum , przy którym komisja 
mogła obradować i podejmować  prawomocne decyzje i opinie .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni  pisemnie, otrzymując materiały 
w tym projekty uchwał i inne dokumenty .
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :
1.Zatwierdzenie porządku obrad 

2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję, która odbędzie się w dniu 30 czerwca   2011 r.

4.Rozpatrzenie : 

    - sprawozdania finansowego Gminy Stargard Szczeciński za 2010 rok

    -  sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy Stargard Szczeciński za 2010 rok ,

        wraz  z opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania    

        budŜetu za 2010 r. oraz informacją o stanie mienia komunalnego

    -  opinia komisji  

5.Sprawy róŜne 

6.Zamknięcie posiedzenia komisji

Ad.1
Jak wyŜej .
Ad.2
Protokół Nr 6/11 z poprzedniego posiedenia,  komsja przyjęła jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3
Projekt uchwały Nr IX/60/11 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2011 rok jak i 
projekt uchwały Nr IX/61/11 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za rok 2010 – 
komisja pozostawiła do sesji , gdzie kaŜdy radny zdecyduje jak będzie głosował po rozpatrzeniu i 
zapoznaniu się z odpowiednimi dokumentami .
Przewodniczący komisji odczytał następujące projekty uchwał : 
- projekt uchwały Nr IX/62/11 w sprawie powołania zespołu do spraw opiniowania kandydatów
  na ławników
Komisja uwag do w/w projektu uchwały nie zgłosiła , a tym samym jednogłośnie i pozytywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały  .
- projekt uchwały Nr IX/63/11 w sprawie odmówienia uchylenia uchwały 
Przewodniczący komisji przypomniał ,Ŝe radni znają tę sprawę poniewaŜ  rozmawiano na ostatniej
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sesji , gdzie przewodniczący rady zapoznał radnych z pismem i odbyła się dyskusja , a ponadto 
przewodniczący komisji  powiedział o rozbudowanym uzasadnieniu do projektu uchwały z którym 
kaŜdy z członków komisji na pewno się zapoznał . 
Komisja uwag nie wniosła i  5 głosami „za „ pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr IX/64/11  w sprawie przystąpienia Gminy Stargard Szczeciński do realizacji 
projektu   pn.  „Indywidualizacja  Procesu  Nauczania  i Wychowania  uczniów  klas  I-III  Szkól 
Podstawowych-  przez  naukę  i  zabawę  ku  edukacji  „  -   w  ramach  Poddziałania  9.1.2. 
„Wyrównywanie szans edukacyjnych uczniów z grup o utrudnionym dostępie  do edukacji   oraz 
zmniejszenie róŜnic w jakości  usług edukacyjnych „ Działanie  9.1.  „  Wyrównywanie   szans 
edukacyjnych i zapewnienie  wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych w    systemie 
oświaty „ Program Operacyjny Kapitał Ludzki , finansowany ze środków Unii      Europejskiej w 
ramach Europejskiego Funduszu Społecznego – komisja 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały ,
- projekt uchwały Nr IX/65/11 w sprawie zatwierdzenia „ Planu Odnowy Miejscowości Rogowo 
„ gmina Stargard Szczeciński .
Wójt Gminy – przypomniał , Ŝe ten projekt uchwały był wycofany z porządku obrad sesji z uwagi 
na zweryfikowanie kosztów na remont świetlicy , ale pozostała ta sama  kwota 167 tys zł i dalej 
wójt poinformował ,iŜ z WIR- u jest  do wykorzystania około 120 tys zł , przy składaniu wniosku 
zostaną zweryfikowane koszty  jeŜeli zbraknie to gmina dołoŜy własnych środków , a realizacja 
zadania to rok  2012 , a nie 2011 i naleŜy poprawić  .
Komisja  w/w  projekt  uchwały  5  głosami  „za”  pozytywnie  zaopiniowała,  nanosząc  poprawkę 
realizacji zadania  .
- projekt uchwały Nr IX/66/11 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2011 r.
Komisja omawiając projekt uchwały dokładnie przeanalizowała wraz z wójtem 
uzasadnienie do tego projektu uchwały i 5 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały . 
Wójt Gminy poinformował ,iŜ moŜe być na sesję dodatkowy projekt uchwały w sprawie zmian  w 
budŜecie gminy ( zmniejszenie poŜyczki , zwiększenie kredytu ) m.in. inwestycja w Skalinie .
Ad.4 
W pierwszej  kolejności  komisja  przystąpiła  do  rozpatrzyła  sprawozdanie  roczne  z  wykonania 
budŜetu za 2010 r. 
Przewodniczący komisji poprosił o uwagi i pytania do w/w sprawozdania .
Wójt Gminy omówił  sprawozdanie  podając na początku  wykonanie dochodów i wydatków , a 
następnie dokładnie została omówiona część opisowa informacji o przebiegu wykonania budŜetu tj. 
dochody i wydatki – w trakcie omawiana wyjaśnione zostały na bieŜąco wszystkie uwagi i pytania .
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem i przeanalizowała je .
Kolejnym dokumentem z jakim zapoznała się komisja to opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Szczecinie dotycząca sprawozdania Wójta z wykonania budŜetu za 2010 rok i tutaj komisja nie 
zgłosiła uwag. 
Do  kolejnego  dokumentu  tj.  informacji  o  stanie  mienia  komunalnego  komisja  uwag  podczas 
rozpatrywania nie wniosła , a tym samym  przyjęła informację .
Następnie  komisja  zapoznała  się  z  dokumentem  tj.  bilansem  z  wykonania  budŜetu  gminy 
sporządzonym na dzień 31.12.2010 r.  i omówiła konta aktywa i pasywa . 
Przewodniczący komisji podał do protokołu przyjętą opinię komisji w brzmieniu jak niŜej : 
Komisja  Gospodarki  Mienia  Komunalnego  i  BudŜetu  po  przeanalizowaniu  -rozpatrzeniu 
sprawozdania rocznego  z wykonania budŜetu gminy  za 2010 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej  o sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 2010 r. oraz informacji o stanie mienia 
komunalnego - pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy za 2010 r. 
Ad.5
Przewodniczący komisji Hubert Lis zapytał o dalszy los gimnazjum gminnego .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe z informacji wcześniejszej o przeznaczeniu tego budynku pod 
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potrzeby Sądu  miasto się  wycofało , a gmina otrzymała oficjalne pismo ,Ŝe  są zainteresowani 
przejęciem naszych uczniów gimnazjalnych , bo i tak 50 % uczniów z naszego terenu uczęszcza do 
gimnazjów na terenie miasta . Wójt  zaznaczył ,Ŝe w tej sprawie będzie prowadzona dyskusja i 
zostanie podjęta decyzja , a  czas na decyzję jest  do lutego .
Radna Sylwia Więcek – powiedziała o złoŜonym piśmie mieszkańców w sprawie naprawy odcinka 
drogi pomiędzy Skalinem a Wierzchlądem .
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe  na ten odcinek drogi został sporządzony kosztorys na kwotę 130 
tys zł  , ale juŜ w pewnym standardzie i po analizie wydatków , będzie coś wiadomo w tej sprawie 
pod koniec tygodnia .
Przewodniczący  komisji  Hubert  Lis  przypomniał  o  konieczności  naprawy  drogi  na  odcinku 
Grabowo w związku z dojazdem dzieci do szkoły w Małkocinie .  
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe na to zadanie muszą być znalezione środki w budŜecie.
Radna Sylwia Więcek – poruszyła temat dotyczący zmiany godzin kursowania autobusu  MZK linii 
Nr 5 na czas wakacji i zaznaczyła ,Ŝe jest prośba przynajmniej 20 osób , którzy pracują na zmiany , 
aby nie zawieszać autobusu ze Stargardu o godz. 22 17 do Koszewa .
Dyskutowano na temat wyłączenia oświetlenia w okresie wakacyjnym na okres 2 m-cy .
Ad.6 
Wobec  wyczerpania  porządku  posiedzenia  Przewodniczący  Komisji  Hubert  Lis  podziękował 
wszystkim  za  udział  i  zamknął  posiedzenie,  a  komisja  udała  się  na  dalszą  część  wyjazdową 
posiedzenia w   teren .

Protokołowała :                                                                                               Przewodniczący Komisji
Z. Stoczkowska                                                                                                      Hubert Lis 
Data sporządzenia :                                                                                          Data podpisania : 
2011.O6.13                                                                                                       2011. …................
 


